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Ir Eric Ma Siu-cheung

馬紹祥工程師, GPS, JP

我期待與會員緊密合作，為大學及香港社會發展作出貢獻。

熱烈歡迎九位得獎校友加入協會這個大家庭。本會一值致力透過「大師班」以提升年青人之專業及個人發展。承接上年
度的成功，本年度我們將再舉行「大師班師友同行計劃」。期望各會員能與我們攜手努力，積極參與是項計劃及本會其
他活動。

I look forward to working closely with all OPAA members, and our synergistic efforts will enable us to make an even 
greater impact to our alma mater and the society!

,

The Association enjoys a reputation of providing exceptional opportunities 
to nurture young generations through our signature programme OPAA 
Master Class.  Following last year s success, the Association will organise  
the mentorhsip programme in the new semester.   I encourage all caring 
members to join hands with us and actively take part in this programme 
and other initiatives of the Association.

It gives me great pleasure to extend my warmest congratulations to the nine 
awardees, who are elite leaders from different professions.  Welcome to the 
OPAA family.  
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「大師班師友同行計劃揭幕典禮」將於2019年11月13日舉行，誠邀會員、大師
班學友圈會員及計劃學員出席。傑出理大校友2019年得獎人吳俊霆先生將分享其
攀越世界之巔及服務社區的經驗，詳情請留意本會稍後之公佈。

協會現正籌備本年度的「傑出理大校友協會大師班師友同行計劃」，並正招募本
會會員擔任計劃導師，與學員交流及分享，提昇他們的個人及職業發展。

The Kick-off Ceremony of the mentorship programme will be held on         
13 November 2019.  Members of the Association, OPAA Mentees  Circle 
and student mentees will be invited to join the event.  Mr Elton Ng 
Chun-ting will share his summit-reaching adventures and community 
service experiences with mentees on this occasion.  Please stay tuned for 
more details.

,

The Association is planning the OPAA Master Class Mentorship 
Programme for the new academic year and is now calling for members’ 
support to the programme.  Members are cordially invited to join as 
mentors and share their invaluable advice with students on personal 
development and career planning.  

傑出理大校友協會大師班師友同行計劃 2019/2020
OPAA Master Class Mentorship Programme 2019/2020

恭賀第十二屆傑出理大校友選舉九位得獎者， 並歡迎他們加入協會， 成為我們
的一分子。新會員名單如下:
     - 朱鎮安先生(拾月堂共同創辦人)
     - 劉敏昌博士 (白普理寧養中心、沙田慈氏護養院及沙田醫院行政總監)
     - 劉炳章測量師, GBS, JP (伯恩資產管理有限公司董事總經理及香港理工大學    
        校董會成員)
     - 李錦雄工程師 (科研集團創辦人及主席及香港理工大學校董會成員)
          - 雷震寰先生(著名建築師及城市規劃師及香港理工大學顧問委員會成員)
     - 吳俊霆先生(健衡物理治療及專項訓練中心創辦人及行政總裁)
     - 沈施加美女士 (卓佳集團及卓佳專業商務有限公司香港及離岸地區副主席及       
        卓佳中國管理委員會委員)
     - 譚祖德先生(聯志集團主席及行政總裁)
     - 王銳強先生(尚乘集團副董事長)

歡迎九位應屆傑出理大校友加入本會
Welcome Nine New Members of the Association
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